
Information från Marbogårdens  samfällighetsförenings 

styrelsemöte den 6/8-2013. 

 

 Ekonomisk rapport:  

Torsten går igenom ekonomin och den ser bra ut. 

 

 Diskussion angående utskick av regler för samfälligheten: 

Styrelsen kommer att ha ett extra arbetsmöte den 20/8 kl. 17.00 och då ska enbart 

INFO-häftet diskuteras. 

 

 Muddring: 

Muddring kommer att ske i slutet av september. Då kommer också ett ev. intresse av 

stolpar att diskuteras med grävaren. 

Var och en tar upp sin bom innan muddringen. Ta kontakt med Udo van Amerongen 

om det är något ni undrar. 

 

 Inköp av bänk, som ska placeras på båtuppställningsplatsen: 

Placeringen av bänken diskuterades. Britt-Marie tar kontakt med kommunen för ev. 

köp av bänkar därifrån. 

 

 Fiberkabel:  

Fiberkabel kommer att dras förbi Marbogården. Kommunen kommer ut och 

informerar Marbogårdens medlemmar. Datum för mötet bestäms vid nästa möte. 

Kostnaden kommer ungefär att bli 20 000 kr per fastighet under förutsättning att vi får 

bidrag från kommunen. 

 

 Ett förslag till hemsida för Marbogårdens samfällighetsförening börjar växa fram. 

http://www.marbogardenlidkoping.se/ 

 

 Torsten informerade om ”Vänerslingan”. Information finns på anslagstavlan men 
också på  http://vanerslingan.se/ 

 

 Tallen som står vid Gullvivan skall tas ned till vintern. (enligts skogsplanen) 

 

 Nästa styrelsemöte bestäms på arbetsmötet den 20/8-2013. 
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